
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Woclawek 25.04.2015

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkarlc6w

Osiedla Zawille o utwardzenie nawierzchni4 bitumiczn4 ulic Bobrownickiej

i Malwowej. Mieszkancy od lat oczekuj 4rozwiryania tego problemu,

poniewa2 ulice te zostaly pominigte w utwardzaniu dr6g

i najwylsza pora za14(, sig tymi ulicami.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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